
Z á p i s n i c a 

z 14. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Ruskej Novej Vsi,  konaného dňa  20.9.2024 

_______________________________________________________________________  

 

 

14.  z a s a d n u t i e   

 

 

Prítomní: Podľa prezenčnej listiny 

Program:  

 

1. Otvorenie 

2. Schválenie programu 

3. Určenie overovateľov 

4. Kontrola plnenia uznesení  

5. Schválenie konceptu zápisu do kroniky obce za r. 2023 

6. Záznam z kontroly plnenia rozpočtu obce Ruská Nová Ves k 30.6.2024 

7. Rôzne  

8. Diskusia 

9. Záver 

 

Overovatelia zápisnice:   Pavol Ištvan 

                                         Jozef Hirko 

                                          

 

Začiatok rokovania:   18.05 hod. 

Koniec rokovania:     19.00 hod.  

 

 

Priebeh  zasadnutia:  

                                     

K bodu 1) Otvorenie zasadnutia 

 

     Starosta obce p. Tibor Kollár  otvoril 14. zasadnutie OZ. Privítal poslancov obecného 

zastupiteľstva a hostí. Na začiatku rokovania boli prítomní 4 poslanci. Za zapisovateľku určil 

p. Danu Bereczkovu. 

 

 

K bodu  2)  Schválenie programu 

 

Poslanci schválili  program 14. zasadnutia obecného zastupiteľstva. 

 

K bodu   3)   Určenie  overovateľov  

 

Za overovateľov zápisnice zo 14. zasadnutia OZ určil starosta  poslancov – p. Pavla Ištvana,  p. 

Jozefa Hirka. 
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K bodu  4) Kontrola plnenia uznesení 

 

Starosta konštatoval, že  uznesenia sú splnené.  

 

 

K bodu  5) Schválenie konceptu zápisu do kroniky obce za r. 2023 

Poslancom bol v dostatočnom predstihu zaslaný návrh konceptu kroniky obce za r. 2023, 

prítomní poslanci ho schválili bez výhrad. 

 

K bodu 6)  Záznam z kontroly plnenia rozpočtu obce Ruská Nová Ves k 30.6.2024 

K bodu 6 vystúpil hlavný kontrolór obce Ing. Marchevský, ktorý uviedol, že v súlade 

s plánom kontrolnej činnosti na r. 2024 bola vykonaná kontrola čerpania rozpočtu 

obce Ruská Nová Ves za I. polrok 2024. Kontrola bola zameraná na plnenie príjmov a to 

hlavne plnenie príjmov z podielových daní, vlastných daní a ostatných príjmov, na plnenie 

bežných výdajov aj v porovnaní na rok 2022 a rok 2023.  

Rozpočet sa vyvíja v súlade so schváleným zámerom a nevyžaduje si zatiaľ zásah do 

rozpočtového procesu.  

 

 

K bodu 7)  Rôzne  

V tomto bode starosta informoval: 

 

a) o predloženej žiadosti zástupcu rodičov detí navštevujúcich MŠ v obci p. E. K.  ohľadne 

výšky príspevku na stravné pre dieťa. K navýšeniu stravného došlo v dôsledku modernizácie 

MŠ  a zabezpečenia poskytovania stravovania cudzou školskou jedálňou. Výšku príspevku 

na čiastočnú úhradu nákladov za poskytnutie celodennej stravy v MŠ navrhuje obec 

v návrhu dodatku k VZN č. 1/2022 o určení výšky príspevku  na čiastočnú úhradu nákladov 

v školách a školských zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti Obce Ruská Nová Ves na 

sumu 3,20 €. Poslanci po vzájomnej diskusii schválili navrhovanú výšku stravnej jednotky 

z 3,20 € na 3,00 €. 

b) o žiadosti p. J. G. o odkúpenie obecného pozemku. Poslanci súhlasia s  odpredajom pozemku 

za cenu 17,00 € za m². 

c) o žiadosti p. V. S. o prejednanie situácie – zvýšenie hustoty vozidiel okolo jeho domu po 

namontovaní retardérov v obci. 

p. Ištvan navrhuje zriadiť jednosmernú ulicu okolo jeho domu. 

p. Mgr. Ňachaj – navrhuje spojiť žiadosť p. V. S. s listom od občanov z časti obce Kovaľňa. 

Dôvodom namontovania retardérov v obci je, že v minulosti na daných úsekoch ciest 

dochádzalo k dopravným nehodám a poškodzovaniu majetku občanov. K listu od občanov 

z časti obce Kovaľňa uviedol, že je bez uvedenia odosielateľa a bol doručený na obecný úrad 

po odmontovaní retardéra. Navrhuje osadenie retardérov na ulici okolo domu Vladimíra 

Sabola, aby sa premávka spomalila a bola zabezpečená bezpečnosť ľudí. 
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p. Hirko uvádza, že všetky retardéry, ktoré boli osadené, boli osadné kvôli bezpečnosti ľudí, 

nijaký iný úmysel tam nebol. 

p. Mgr. Ňachaj a p. Ištvan navrhujú osloviť autora listu resp. ľudí podpísaných v liste, nech 

predložia návrh riešenia dopravnej situácie na Kovaľni a na ulici okolo domu V. S. 

Obec dá vypracovať stanovisko dopravného projektanta k možnosti riešenia obmedzení 

v doprave na dotknutých komunikáciách. 

V bode rôzne prijali prítomní poslanci uznesenie o parkovaní služobného auta na adrese 

trvalého pobytu starostu obce. 

 

 

K bodu 8)  Diskusia 

V diskusii vystúpili:  

a) poslanec p. Mgr. Ňachaj  

- v akom štádiu realizácie je vodovod oproti OcÚ (starosta uviedol, že prebieha verejné 

obstarávanie, realizácia sa predpokladá v mesiaci október) 

- sa informuje o možnosti realizácie zastávky v časti obce Vyšné doliny (starosta uviedol, že je 

urobené územné konanie, pripravuje sa stavebné konanie, realizácia závisí od finančných 

možnosti obce) 

- sa informuje ohľadne riešenia chovu psov p. K. (starosta uviedol, že p. K. bolo odoslané 

rozhodnutie, voči ktorému sa  odvolal) 

- kedy budú kontajnery v obci na jesenné upratovanie – termín 14.10. – 18.10.2024 

b) poslanec p. Hirko – za cintorínom je veľa konárov (starosta – konáre sú štiepkované podľa 

potreby, bola zadaná požiadavka odberateľovi konárov)  

c) poslanec Ištvan navrhuje zvolať kontrolný deň poslancov na stavbe MŠ 

 

 

K bodu  - 9) Záver 

Všetky body programu 14. zasadnutia obecného zastupiteľstva boli prerokované. Starosta 

ukončil rokovanie OZ.      

 

 

 

Starosta obce:   Tibor Kollár                                                     ................................................ 

 

Overovatelia :   Pavol Ištvan                                                     ................................................ 

   

                          Jozef Hirko                                                      ................................................ 

 

 


